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2014Z00549 

Vragen van het lid Keijzer (CDA) aan de Staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht dat 15.000 ouderen plots te gezond zijn voor 
het tehuis (ingezonden 16 januari 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «15.000 ouderen plots te gezond voor het tehuis»?1 

Vraag 2
Klopt de inhoud van dit bericht? Zo ja, wat vindt u daarvan? 

Vraag 3
Wordt er bij het hanteren van de strengere ZZP-normen (Zorgzwaartepakket-
ten) rekening gehouden met de onplanbare zorg en voldoende zorg thuis? 

Vraag 4
Bent u ervan op de hoogte dat in de brief van uw ambtsvoorganger 
Veldhuijzen – van Zanten van 28 september 2013 staat dat de Nederlandse 
Zorgautoriteit (NZa) geen bezwaren ziet voor de extramuralisering van ZZP 
V&V 1 en 2 (Verpleging & Verzorging) maar een gefaseerd implementatiesce-
nario voor ZZP 3 nodig acht? Is dit scenario al bekend? Zo ja, wat is daar uit 
gekomen? 

Vraag 5
Heeft u bij de uitwerking van het kabinetsbeleid rekening gehouden met een 
gefaseerd implementatiescenario? 

Vraag 6
Klopt het dat er advies aan de NZa zou worden gevraagd over kleine 
instellingen die vaak (veel) zorgvragers hebben met lichtere ZZP’s, en 
daardoor in de problemen kunnen komen? Is dat dat advies al bekend? Zo ja, 
wat is daar uitgekomen? 

Vraag 7
Realiseert u zich dat door de bezuinigingen op de thuiszorg, verzorging en 
begeleiding er straks substantieel minder geld is voor thuiswonende 
zorgbehoevenden, en straks mensen thuis wonen met een zwaardere 
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zorgvraag? Hoe voorkomt u dat dit gaat leiden tot ellende achter voordeuren 
en overbelaste mantelzorgers, en daardoor eerdere (crisis) opnames in – 
duurdere – verpleeghuizen? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Leijten (SP) ingezonden 7 januari 2014 (vraagnummer: 2014Z00112)
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